

**To:** [5.1.2e] ([5.1.2e]@minvws.nl); [5.1.2e] ([5.1.2e]@minvws.nl]  
**From:** [5.1.2e]  
**Sent:** Mon 11/23/2020 7:37:39 PM  
**Subject:** RE: vraag - ACC  
**Received:** Mon 11/23/2020 7:37:40 PM

Ha beiden,

Net JenV gesproken, indien ik deze week een nieuw voorstel op papier zet voor de negatieve testverklaring gaan zij er vanuit dat 15/12 haalbaar moet zijn. Hierbij mijn suggestie voor annotatie:

5.1.2i Concept

Groet,

[5.1.2e]

---

**Van:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>  
**Verzonden:** maandag 23 november 2020 19:28  
**Aan:** [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>; [5.1.2e] <[5.1.2e]@minvws.nl>  
**Onderwerp:** RE: vraag - ACC

Hoi [5.1.2e]

Kunnen we de stas niet opties meegeven waarmee hij kan werken op basis van hoe het spel zich ontvouwt. Voor mezelf nog even op een rijtje, maar is volgens mij gelijk aan de denklijn van 5.1.2e

### Optie 1 Verlengen tot 1 jan (Onze voorkeursoptie)

- benadrukken dat het ook onze ambitie is om zo snel mogelijk het alternatief van neg test resultaat te hebben.
- benadrukken dat daar echt nog wat hobbels liggen (vooral bij JenV) maar dat het de ambitie is om het gereed te hebben voor 15 december.
- reden voor deze weg is dat we de oude schoenen niet willen weggooiden voor er nieuwe zijn.

### Optie 2 Verlengen tot 15 december (compromis dat iedereen zou moeten kunnen steunen)

- Deze optie is risicovol, omdat het alternatief nog niet gereed is.
- we zetten alles op alles om het gereed te krijgen. Dan moeten IenW en JenV meegaan en ons helpen dat het er staat op tijd staat.
- lukt het niet om het op tijd gereed te krijgen dan moet de regeling vliegverboden alsnog verlengt worden! Dit moet bij deze keuze voor iedereen duidelijk zijn.

Ik zou het langs die lijnen presenteren in de annotatie, met de posities van alle departementen en hun argumenten.

Zullen we kijken of we nog ff kunnen bellen bij aankomst? We hebben nog een uurtje voordat je de stukken moet aanleveren. Misschien is 5.1.2e er dan ook. Ik heb nog niets van hem gehoord tijdens deze vlucht.

Groot,

5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work  
([www.blackberry.com](http://www.blackberry.com))

---

**Van:** 5.1.2e <5.1.2e@minvws.nl>  
**Datum:** maandag 23 nov. 2020 6:59 PM  
**Aan:** 5.1.2e <5.1.2e@minvws.nl>, 5.1.2e <5.1.2e@minvws.nl>  
**Onderwerp:** RE: vraag - ACC

Hi 5.1.2e

Graag overleg ik met jullie over onze insteek voor de MCC tav vliegverboden morgen.

- BZK wil eigenlijk geen verlenging, maar als het echt moet dan tot uiterlijk 15/12. Dit omdat zij anders steunpakket zullen moeten verlengen. Hebben berekend dat BON 12mln misloopt aan inkomsten. SZW gaat hierin mee
- IenW wil liefst een verbod tot en met 31/12, maar geeft aan hier niet hard in te staan. Geeft aan dat de verantwoordelijkheid bij VWS ligt. Wij zullen in de Kamerbrief dus moeten kunnen uitleggen waarom de periode maar 2wkn is deze keer ipv de gebruikelijke 4wkn.
- Ondertussen ook EZK al op de lijn gehad met vraag om uitleg, lijken ook flexibel.

We kunnen of onze lijn hard blijven volhouden, verwacht in principe steun vanuit IenW, maar zij kunnen ook meegaan in BZK wanneer die echt blijven volhouden. JenV zal ons wel steunen, gezien zij nog niet overtuigd zijn van het alternatief. Wanneer er dan een alternatief instrument is kunnen we het verbod stopzetten.

Andere optie is mee te gaan in verlenging tot 15/12. Hiermee zetten we extra druk achter het gereed maken van de mogelijkheid voor verplichte negatieve testverklaring en moeten alle departementen pro-actief gaan meewerken. Indien we het niet redden moeten we dan volgende week de nieuwe verlenging in gang zetten (is erg snel). In theorie zou het haalbaar moeten zijn om het testen op 15 december in werking te laten treden, maar in praktijk weet ik dat niet, gezien alle departementen tot nu toe wel kritisch waren en nog niet heel erg in meewerkstand. Misschien dat dat na MCC wel verandert...

Wanneer het dan niet lukt komt verantwoordelijkheid natuurlijk wel bij VWS (lees 5.1.2e 😊) te liggen. Maakt me nog niet heel gelukkig. Maar betekent wel extra motivatie om dit geregeld te krijgen.

Als BZK er echt zoveel waarde aan hecht en de andere departementen er flexibel in staan, moeten we misschien ons standpunt wijzigen en meegaan daarin. Ik vind het overigens wel opmerkelijk en vreemd dat afgelopen donderdag wij ons moesten schikken naar JenV en lenW die het verbod niet wilden stopzetten en ons nu moeten schikken naar BZK die het perse wil stopzetten, terwijl VWS volgens mij de belangrijkste stem in dit verhaal zou moeten hebben...

Graag jullie advies, er moet vanavond voor 21:30 een nieuwe annotatie en stukken liggen. En nogmaals excuus dat ik jullie opnieuw stoort. Niet echt een lekker rustig vluchtje zo.

Groet,

5.1.2e

p.s. Heb 5.1.2e (+31 5.1.2e) jullie nummers doorgestuurd. MinBZ geeft morgen om 18:00 jullie tijd een persco met MP CUR en is erg huiverig voor mogelijke wijziging in reisadvies en de vragen die dan op hem afgevuurd zullen worden. Heb aangegeven dat op dit moment de kleurcode niet verandert. Mogelijk appt 5.1.2e jullie nog. Laat het weten indien ik spreekpunten oid moet opstellen. Advies RIVM volgt nog, Hans gaf aan er nog niet mee klaar te zijn.

**Van:** 5.1.2e ) < 5.1.2e @minvws.nl>

**Verzonden:** maandag 23 november 2020 17:34

**Aan:** 5.1.2e ) < 5.1.2e @minvws.nl>

**Onderwerp:** RE: vraag - ACC

Yes. En SZW wil ook graag tot 15/12 ivm anders evt verlengen steunpakket

Verzonden met BlackBerry Work  
([www.blackberry.com](http://www.blackberry.com))

**Van:** 5.1.2e ) < 5.1.2e @minvws.nl>

**Datum:** maandag 23 nov. 2020 5:31 PM

**Aan:** 5.1.2e ) < 5.1.2e @minvws.nl>

**Onderwerp:** RE: vraag - ACC

Ha 5.1.2e

Even ter dubbel check: BZK wil dus verlengen tot 15/12 en lenW tot 31/12?

Groet,

5.1.2e

**Van:** 5.1.2e ) < 5.1.2e @minvws.nl>

**Verzonden:** maandag 23 november 2020 17:11

**Aan:** 5.1.2e ) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e ) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e ) < 5.1.2e @minvws.nl>

**CC:** 5.1.2e ) < 5.1.2e @minvws.nl>; 5.1.2e ) < 5.1.2e @minvws.nl>

**Onderwerp:** RE: vraag - ACC

Ha,

Net besproken in ACC: de departementen blijven vasthouden aan onderstaande argumenten. Conclusie is dat er met VWS, BZK en lenW vanavond wordt gewerkt om tot overeenstemming te komen. In ACC is daarnaast bevestigd dat stas morgen dit punt zal inbrengen in de MCC en dat hij daarom goed op de hoogte moet zijn straks van uiteindelijke uitkomst vanavond.

5.1.2e ga jij hiermee aan de slag en schakel jij met 5.1.2e over evt escaleren en akkoord op de stukken?

Vorige keer heb ik pas s ochtends de stukken gestuurd, dat werd niet enorm gewaardeerd ;). Daarom fijn om aan te sturen op aanleveren uiterlijk 21.30 vanavond.

Groeten,

5.1.2e

Verzonden met BlackBerry Work  
([www.blackberry.com](http://www.blackberry.com))

**Van:** 5.1.2e ) <5.1.2e @minvws.nl>  
**Datum:** maandag 23 nov. 2020 4:14 PM  
**Aan:** 5.1.2e ) <5.1.2e @minvws.nl>, 5.1.2e ) <5.1.2e @minvws.nl>  
**Kopie:** 5.1.2e ) <5.1.2e @minvws.nl>, 5.1.2e ) <5.1.2e @minvws.nl>  
**Onderwerp:** RE: vraag - ACC

Goedemiddag 5.1.2e

Ik probeerde zojuist 5.1.2e al te bellen, maar kreeg haar niet te pakken. Vandaar even per mail. Tijdens het ACC zal zo gesproken worden over de vliegverboden voor de BES. Vandaag is daar veel over te doen geweest.

Vanmorgen is het door het DOC heen gekomen, wel met enige tegenstand vanuit IenW en BZK, die aangaven het verbod eigenlijk niet te willen verlengen. BZK heeft vervolgens gepoogd het van de ACC agenda af te halen, om zo meer tijd te hebben hun argumenten uit te werken, maar NCTV gaf aan dat dit niet mogelijk is. Nu zal BZK voor gaan stellen dat het verbod slechts tot 15/12 zal worden verlengd, omdat Bonaire anders teveel inkomsten misloopt. Daar doen ze nu lobby voor.

We streven ernaar per 15/12 de verplichte negatieve testverklaring in werking te hebben, maar ik durf mijn hand er niet voor in het vuur te steken dat dit lukt op deze korte termijn, zeker gezien kritische houding van IenW en JenV hierop. Verlenging met twee weken zal ook in de Kamer verwachting scheppen dat we een alternatief gaan instellen en VWS zal verantwoordelijk worden gehouden indien dit niet lukt.

Uiteraard doen we ons best per 15/12 de nieuwe regeling in werking te laten treden, maar deze datum is nog niet in beton gegoten. Aanraden daarom om het verbod met de afgesproken maand te verlengen en niet met twee weken.

Hartelijke groet,

5.1.2e



5.1.2e

5.1.2e

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport | Directie Zorg en Jeugd Caribisch Nederland |  
 Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag | 5.1.2e verdieping |

\* 06 5.1.2e

✉ 5.1.2e @minvws.nl |

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

5.1.2e

Dubbel

5 - 5

Dubbel